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Protokół Nr 9.2017 

z posiedzenia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

odbytego w dniu 23 listopada 2017 r. godz. 11:00 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10 według załączonej listy 

obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięły osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

Nieobecna jedna osoba – pan Tomasz Staniek. Nieobecność usprawiedliwiona przez 

Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

Posiedzenie rozpoczęte w obecności 6 – osobowego składu komisji. Nieobecni: Grzegorz Gajewski, 

Krzysztof Hajdukiewicz, Zbigniew Wołcerz oraz Krzysztof Mazurkiewicz. 

 

Proponowany porządek posiedzenia. 

1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027, 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r., 

c) akceptacji działań zmierzających do założenia Szkoły Muzycznej I stopnia w Opatowie, 

d) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy dla 

uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla 

uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do Pracy 

wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Jałowęsach, 

e) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy dla 

uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla 

uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do Pracy 

wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Sulejowie, 

f) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy dla 

uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla 

uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do Pracy 

wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Niemienicach, 

g) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy dla 

uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla 

uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do Pracy 

wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Dębnie im. 

Mieczysława Jopka, 

h) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno 

– Wychowawczego w Jałowęsach, 

i) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno 

– Wychowawczego w Sulejowie, 

j) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno 

– Wychowawczego w Niemienicach, 

k) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno 

– Wychowawczego w Dębnie im. Mieczysława Jopka, 
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l) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Branżową 

Szkołę I Stopnia wchodzącą w skład Zespołu Szkół Nr 1 w Opatowie, 

m)  stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Branżową 

Szkołę I Stopnia wchodzącą w skład Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej – 

Curie, 

n) przystąpienia Powiatu Opatowskiego w 2018 roku do „Programu wyrównywania różnic miedzy 

regionami III” realizowanego przy dofinansowaniu ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 

o) zmiany uchwały w sprawie podziału środków finansowych przekazanych przez Prezesa Zarządu 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku na realizację 

zadań. 

3 Sprawy organizacyjne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

 

Wobec braku uwag zapytał kto jest za przyjęciem w/w porządku posiedzenia. 

W/w porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 6 głosów,” przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego 

posiedzenia bez odczytywania. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 6 głosów,” przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

W tym momencie z sali obrad wyszedł pan Grzegorz Gajewski (godz.11:02). Od tej chwili 

posiedzenie toczyło się w obecności 5 – osobowego składu komisji. 

 

W trakcie posiedzenia na salę obrad weszli: pan Krzysztof Hajdukiewicz oraz pan Zbigniew Wołcerz 

(godz.11:03). Od tej chwili posiedzenie toczyło się w obecności 7 – osobowego składu komisji. 

 

Ad.2 Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 

2017 – 2027. 

 

Głos zabrała pani Zofia Rusak – Skarbnik Powiatu, która w skrócie omówiła zmiany w WPF 

wynikające ze zwiększenia planu dochodów budżetu na 2017 rok o kwotę 1.775.63 zł i zwiększenia 

planu wydatków budżetu na 2017 rok o kwotę 291.775 zł.  
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Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania do pani Zofię Rusak – Skarbnik Powiatu. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Krzysztof Hajdukiewicz, który zapytał pana Starostę, czy jeśli Spółka 

TOP MEDICUS przejmie Szpital Powiatowy w Opatowie, to czy planowane jest dofinansowanie od 

powiatu dla w/w Spółki. 

 

Odpowiedzi na powyższe zapytanie udzielił pan Starosta, który poinformował, iż na obecną chwilę nie 

jest planowane. 

 

Wobec braku dalszych pytań poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały pytając, kto jest za jego 

pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 7 głosów, „ przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów.  

 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu 

uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 7 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

c) akceptacji działań zmierzających do założenia Szkoły Muzycznej I stopnia w Opatowie. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

akceptacji działań zmierzających do założenia Szkoły Muzycznej I stopnia w Opatowie. 

 

W tym momencie na salę obrad powrócił pan Grzegorz Gajewski (godz.11:05). Od tej chwili obrady 

toczyły się w 8 – osobowym składzie komisji. 

 

O zabraniu głosu poprosił pan Starosta, który poinformował, iż powstał pomysł utworzenia przez 

powiat państwowej Szkoły Muzycznej I stopnia w Opatowie. Starosta dodał, iż szkoła będzie 

bezpłatna dla uczniów i chętnych dzieci, chcących rozwijać swoje uzdolnienia muzyczne. Zajęcia 

prowadzone byłyby w godzinach popołudniowych i obejmowały by naukę gry na instrumencie (lekcje 

indywidualne), zespół instrumentalny, chór oraz przedmioty ogólno muzyczne (rytmika, kształcenie 

słuchu, audycje muzyczne), które byłyby realizowane w grupach. Nauczanie będą prowadzić 

pedagodzy z doświadczeniem zawodowym. Pan Starosta powiedział, iż nauka odbywałaby się 

w dwóch cyklach: sześcioletnim – dla dzieci w przedziale wiekowym między piątym a dziesiątym 

rokiem życia oraz w cyklu czteroletnim – dla dzieci między ósmym, a szesnastym rokiem życia. 
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Planowany czas rozpoczęcia nauki to wrzesień 2018 r. Pan Starosta oznajmiły iż zgodę na powstanie 

w/w szkoły wydaje Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Zbigniew Wołcerz, który zapytał jakich konkretnie przedmiotów w tej 

szkole muzycznej będą się uczyć dzieci. 

 

Odpowiedzi na powyższe zapytanie udzielił pan Marek Gołasa, iż będą to przedmioty: rytmika 

i kształcenie słuchu jako obowiązkowe dla całej grupy dzieci oraz minimum musi być 3 instrumenty 

na funkcjonowanie w/w szkoły jak fortepian, skrzypce, flet ewentualnie gitara. Ponadto nadmienił, iż 

wymagani są nauczyciele z wykształceniem muzycznym oraz kursem pedagogicznym lub posiadający 

studia podyplomowa na Akademii Muzycznej. 

 

Wobec braku dalszych pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały 

pytając kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 8 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

d) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy 

dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla 

uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do Pracy 

wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Jałowęsach. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w  sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy dla 

uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla uczniów 

z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do Pracy wchodzącą 

w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Jałowęsach. 

 

W tym momencie na sale obrad wszedł pan Krzysztof Mazurkiewicz (godz.11:10). Od tej chwili 

obrady toczyły się w 9 – osobowym składzie komisji. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu 

uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

e) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy 

dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla 

uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do Pracy 

wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Sulejowie. 
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Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy dla 

uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla uczniów 

z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do Pracy wchodzącą 

w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Sulejowie. 

 

Wobec braku pytań poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały pytając, kto jest za jego pozytywnym 

zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

f) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy 

dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla 

uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do Pracy 

wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Niemienicach. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy dla 

uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla uczniów 

z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do Pracy wchodzącą 

w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Niemienicach. 

 

Wobec braku pytań poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały pytając, kto jest za jego pozytywnym 

zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

g) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy 

dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla 

uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do Pracy 

wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Dębnie im. Mieczysława 

Jopka. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy dla 

uczniów z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla uczniów 

z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do Pracy wchodzącą 

w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Dębnie im. Mieczysława Jopka. 

 

Wobec braku pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały pytając, kto jest 

za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 
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Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

h) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Jałowęsach. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Jałowęsach. 

 

Wobec braku pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały pytając, kto jest 

za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

i) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Sulejowie. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Sulejowie. 

 

Wobec braku pytań poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały pytając, kto jest za jego pozytywnym 

zaopiniowaniem. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany i stanowi 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

j) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Niemienicach. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Niemienicach. 
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Wobec braku pytań poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały pytając, kto jest za jego pozytywnym 

zaopiniowaniem. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany i stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

k) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Dębnie im. Mieczysława Jopka. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną wchodzącą w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Dębnie im. Mieczysława Jopka. 

 

Wobec braku pytań poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały pytając, kto jest za jego pozytywnym 

zaopiniowaniem. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany i stanowi 

załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

l) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Branżową 

Szkołę I Stopnia wchodzącą w skład Zespołu Szkół Nr 1 w Opatowie. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Branżową Szkołę 

I Stopnia wchodzącą w skład Zespołu Szkół Nr 1 w Opatowie. 

 

Wobec braku pytań poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały pytając, kto jest za jego pozytywnym 

zaopiniowaniem. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany i stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

m) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Branżową 

Szkołę I Stopnia wchodzącą w skład Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej – Curie. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Branżową Szkołę 

I Stopnia wchodzącą w skład Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej – Curie. 

 

Wobec braku pytań poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały pytając, kto jest za jego pozytywnym 

zaopiniowaniem. 
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W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany i stanowi 

załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

n) przystąpienia Powiatu Opatowskiego w 2018 roku do „Programu wyrównywania różnic 

miedzy regionami III” realizowanego przy dofinansowaniu ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia Powiatu Opatowskiego w 2018 roku do „Programu wyrównywania różnic miedzy 

regionami III” realizowanego przy dofinansowaniu ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych. 

 

Wobec braku dalszych pytań poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały pytając, kto jest za jego 

pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany i stanowi 

załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

o) zmiany uchwały w sprawie podziału środków finansowych przekazanych przez Prezesa 

Zarządu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku na 

realizację zadań. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia Powiatu Opatowskiego w 2018 roku do „Programu wyrównywania różnic miedzy 

regionami III” realizowanego przy dofinansowaniu ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych. 

 

Pan Przewodniczący udzielił głosu pani Katarzynie Ambryszewskiej - kierownikowi Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie, która powiedziała, że w związku ze zwiększonymi 

potrzebami osób niepełnosprawnych w zakresie likwidacji barier architektonicznych, 

w komunikowaniu się i technicznych, proponuje się przeznaczyć na ten cel część środków PFRON. 

Powyższe środki proponuje przeznaczyć się w uchwale Rady Powiatu w Opatowie z dnia 22 lutego 

2017 r. na dofinansowanie zapotrzebowania w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne 

i środki pomocnicze przyznawane osobom niepełnosprawnym w ramach zadań z zakresu rehabilitacji 

społecznej w wysokości 155.425,00 zł, które proponuje się zmniejszyć do kwoty 152.425,00 zł. 

Dodała, iż uzyskaną w ten sposób nadwyżkę w kwocie 3000,00 zł proponuje się przeznaczyć na 

dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych w komunikowaniu się i technicznych na wniosek 

indywidualny osoby niepełnosprawnej zgodnie z przepisami ustawy.  

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu 

uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany i stanowi 

załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
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Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 9 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

Ad.3. Sprawy organizacyjne. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Starosta, który wspomniał, iż nawiązana jest współpracą na Ukrainie, 

której celem jest pozyskanie młodzieży ukraińskiej do powiatowych placówek. Dodał, iż od 

poniedziałku w Wydziale Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Turystyki została zatrudniona osoba 

z Ukrainy, która ma wykształcenie pedagogiczne, posiadająca Kartę Polaka. Nowy pracownik 

przygotuje foldery naszych 3 szkół, w dwóch językach oraz wyślę na Ukrainę celem zaproszenia 

tamtejszej młodzieży do nauki w naszych powiatowych placówkach. 

Pan Starosta poinformował również, iż w planach jest powstanie szkoły rolnictwa biodynamicznego 

(ekologicznego) w powiecie opatowskim. W styczniu organizowany będzie wyjazd do Danii celem 

nawiązania współpracy.  

Dodał również, iż jeśli chodzi o sprawy dotyczące Szpitala Powiatowego w Opatowie to jutro odbędą 

się rozmowy z Narodowym Funduszem Zdrowia w Kielcach. Pan Starosta powiedział, iż problem 

szpitala dotyczy nie tylko powiatu Opatowskiego, ale również większości powiatów w Polsce. To do 

nas przyjeżdżają z innych powiatów by szkolić się w tematyce szpitala. Nie mniej jednak jeszcze nie 

wiadomo w jaki sposób powiat przejmie Szpital Powiatowy w Opatowie i na jakich warunkach, czy na 

prawach cesji. Pan Starosta poinformował, iż rząd wprowadził obowiązek zwiększenia wynagrodzeń 

pielęgniarek w wysokości 400 zł co kwartał. W przypadku, gdy, powiat dostanie kontrakt to do pensji 

pielęgniarek będzie trzeba dopłacać 

Dodał, iż ma nadzieje, że szpital zostanie przejęty z całym kontraktem. Pan Starosta oznajmił, iż 

zostały podjęte działania celem pozyskania lekarzy do Szpitala Powiatowego w Opatowie. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Grzegorz Gajewski, który zapytał, czy młodzież ukraińska pozyskana 

do powiatowych placówek musi posiadać Kartę Polaka. 

 

W odpowiedzi na powyższe zapytanie pan Starosta, udzielił pozytywnej odpowiedzi. 

 

Ponownie głos zabrał pan Grzegorz Gajewski, który powiedział, iż jest bardzo dużo mieszkańców 

w Kazachstanie i Syberii, polskiego pochodzenia, w związku z powyższym zapytał, czy może również 

z nimi nawiązać podobną współpracę. 

 

Pan Starosta udzielił odpowiedzi, iż dziękuję za podpowiedz i proponuje by pan Grzegorz Gajewski 

skontaktował się z panem Markiem Gołasom – Kierownikiem Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej 

i Turystyki celem uzgodnienia jak pozyskać w/w młodzież. 

 

Kontynuując głos zabrał pan Grzegorz Gajewski, który zapytał czy w związku z przyjazdem do Polski 

młodzieży ukraińskiej ponoszą oni jakieś koszty. 

 

Odpowiedzi na powyższe zapytanie udzielił pan Starosta, który poinformował, iż młodzież nie ponosi 

żadnych kosztów. 

 

Odbyła się krótka dyskusja w w/w temacie. 
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O zabranie głosu poprosił pan Zbigniew Wołcerz, który zapytał czy młodzież z Ukrainy musi mieć 

wizy, by przyjechać do Polski. 

 

Odpowiedzi na powyższe zapytanie udzielił pan Starosta, który odpowiedział, iż młodzież Ukraińska 

przyjedzie zgodnie z obowiązującymi w w/w temacie przepisami prawa. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Krzysztof Mazurkiewicz, który zapytał czy są szanse na odzyskanie 

zaległych pieniędzy przez lekarzy, którzy kiedyś pracowali w Spółce „Twoje Zdrowia” – Lekarza 

Specjaliści, dodał, iż nie chce, by delegacja tych lekarzy przyjechała na sesję i oskarżała powiat, iż 

przyczynił się do tej sytuacji. Zapytał, również, czy w/w sprawa nie przedawniła się. 

 

Odpowiedzi na pytanie udzielił pan Starosta, który poinformował, iż odbyła się sprawa sądowa, 

w której pracownicy Szpitala Powiatowego w Opatowie odzyskali pieniądze (pracownicy nie ponoszą 

opłat sądowych), natomiast jeśli chodzi o lekarzy muszą ponieść opłaty sądowe, gdyż mają własną 

działalność. Pan Starosta dodał, iż Sąd nie chce zakończyć upadłości w tym celu wykorzystuje różne 

przepisy prawne. Wielokrotnie powiat pisał zażalenia na decyzję sądu w w/w sprawie, a pan Jan 

Gniadek ma pieniądze, gdyż jego kontrakt roczny z NFZ wynosi 7 mln zł. Pan Starosta dodał, iż pan 

Gniadek złożył wniosek o postępowanie układowe i w ten sposób jest chroniony przed upadłością. 

Lekarze są zgłoszeni do masy upadłościowej w zależności kiedy sąd podejmie decyzje o upadłości 

w/w Spółki. Pan Starosta oznajmił, iż zrobił wszystko co możliwe w w/w temacie. 

 

Nikt nie zabrał głos wobec czego poinformował o przejściu do realizacji ostatniego punktu 

posiedzenia. 

 

Ad.4. Zamknięcie posiedzenia. 

Pan Przewodniczący podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął posiedzenie komisji. 

Na tym posiedzenie zakończono (godz.11:35). 

 

Protokołowała: 

mgr Anna Ziarko 

Przewodniczący Komisji 

Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

/-/Tomasz Świątek 

 

 


